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Abstract (en)
Mass spectrometer in which both the aperture aberrations in the radial plane and the inclination of the image plane (P) are corrected. The correction
comes from the simultaneous adjusting of at least three parameters: the radii of curvature R1 and R2 of the entrance and exit faces of the magnetic
sector (5) of the spectrometer, and the coupling coefficient, k, of a sextupole (6) disposed between the magnetic sector and the image plane (P) of
the spectrometer. When focusing, this results in solving a system of three equations (the aperture aberrations being defined by two coefficients A
and B and the angle of inclination by a coefficient I) in which the variables are the three parameters R1, R2 and k. <IMAGE>

Abstract (fr)
Spectromètre de masse dans lequel sont corrigées à la fois les aberrations d'ouverture dans le plan radial et l'inclinaison du plan image (P). La
correction provient du réglage simultané d'au moins trois paramètres: les rayons de courbure R1 et R2 des faces d'entrée et de sortie du secteur
magnétique (5) du spectromètre et le coefficient de cour plage, k, d'un sextupole (6) disposé entre le secteur magnétique et le plan image (P) du
spectromètre; ceci revient lors de la mise au point à résoudre un système de trois équations (les aberrations d'ouverture pouvant être définies par
deux coefficients A et B et l'angle d'inclinaison par un coefficient I) dans lequel les variables sont les trois paramètres R1, R2 et k.
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